
17.00: Godkendelse og evt. justering af dagsorden 
17.10: Runde 
17.30: Opsamling på fyraftensmødet: bedre med 17-18, annoncering. Næste fyraftensmøde afprøves  

fra 17-18. Drøftelse af fysisk versus online møder, tages op på GF. Vores nuværende  

zoom konto opsiges og Carrie undersøger muligheder via DP 
17.45: Annoncering fremadrettet: OBS på om vores arrangementer opslås via DP. Heidi laver en 

manchet til hjemmesiden samt sender til Cecilie.  

GF – Heidi får manchet fra Jørgen Due, tema om eksistentiel trivsel / lidelse / 

diagnoser – Cecilie og Rebecca står for annonceringen, tilmelding via vores mail 

senest en uge før.  
18.00: Medlemsopdatering og økonomi v. Carrie 

 64 medlemmer gennem DP og 2 associerede medlemmer 
18.15: Året der gik: drøftelse af styrelsesarbejdet  

Dejligt med kronik, møderne fungerer godt, godt med diversitet i gruppen. Evt. 

afkorte tjek-ind ved nogle møder 
18.30: Året der kommer: drøftelse af styrelsen fremadrettet, inkl. valg ved GF: Peter ønsker ikke  

genvalg, men at ses som ressourceperson for selskabet samt mulig  

undervisningsressource. Carrie ønsker ikke genvalg. Evt. undersøge mulighed for at 

være medlem af et selskab som psykolog uden at være medlem af DP – det faglige 

versus det politiske. Heidi, Cecilie, Rebecca og Aida stiller op til genvalg. Der skal 

laves kurser fremadrettet. 

18.45: Evt. Nyt referent-rul efter sommer: Peter, Cecilie, Carrie, Heidi, Rebecca, Aida  

 På styrelsesmødet d. 22/8 skal det næste halvårs styrelsesmøder planlægges.  
 
Ref. Aida Hougaard Andersen 


